
 

 
 

 
 
Esitysten tekeminen Satakunnan koulutuskuntayhtymän toiminnan kehittämiseksi sekä vuoden 
2025 talousarvion kehys 
  
KH 21.10.2024 § 186    
133/00.04.01/2023    

 
Satakunnan koulutuskuntayhtymän perussopimuksen mukaan jäsenkunnille 
on varattava taloussuunnitelmaa valmisteltaessa tilaisuus esitysten 
tekemiseen kuntayhtymän toiminnan kehittämiseksi. Sopimuksen mukaisesti 
kuntayhtymän alustava taloussuunnitelma tulee toimittaa jäsenkunnille 
lokakuun loppuun mennessä ja hyväksyä marraskuun loppuun mennessä. 
  
Koulutuskuntayhtymän yhtymähallitus on hyväksynyt vuoden 2025 
talousarvion kehyksen ja päättänyt pyytää jäsenkunnilta esityksiä toiminnan 
kehittämiseksi kokouksessaan 26.9.2024 § 47. Kuntayhtymä on pyytänyt 
kehittämisehdotukset talousarvioon 18.10.2024 mennessä. 
  
Satakunnan koulutuskuntayhtymän toimintakulut vuodelle 2025 ovat 
kehyksessä 27,6 miljoonaa euroa. Vuoden 2024 talousarviossa budjetoidut 
toimintakulut olivat 27,1 miljoonaa euroa. Vuoden 2025 toimintatuottojen on 
myös arvioitu kasvavan menojen mukaisessa suhteessa  ja sen seurauksena 
vuoden 2025 tilikauden tulos olisi +- 0.  
 
Satakunnan koulutuskuntayhtymän investointien määrää arvioidaan 
varsinaisen talousarvion valmistelun yhteydessä. Kiinteistöjen osalta 
lähivuosina tulee laaditun kiinteistöstrategian mukaisesti laajoja investointeja.  
 
Investointien kokonaismäärää ja kohdekuntia ei ole kehyksessä mainittu. 
Vieraan pääoman määrää tai muuta vastaavaa ei ole kehyksessä tai muussa 
asiakirjassa mainittu, joten Kokemäen kaupunki  pitää tärkeänä ja olettaa, 
että kuntayhtymä rahoittaa investoinnit saamallaan tulorahoituksella eikä 
edellytä niihin jäsenkuntien rahoitusta. Kokemäen kaupunki, kuten muutkin 
kunnat, osallistuvat jo vuosittain toisen asteen ammatillisen koulutuksen 
rahoitukseen 204,22 eurolla/asukas, Kokemäki vuonna 2024 kaikkiaan 1,4 
M€. Rahoitus toteutetaan peruskunnan valtionosuusjärjestelmän kautta.  
 

Lisätietoja antaa Talousjohtaja Tauno Mäkinen, puh. 040 488 6120. 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen 

 
Päätösehdotus Kokemäen kaupunki päättää lausuntonaan, ettei sillä ole esittelytekstissä 

mainitun lisäksi  muuta lisättävää/huomautettavaa Satakunnan 
koulutuskuntayhtymän talousarviosta vuodelle 2025 tai esityksiä toiminnan 
kehittämiseksi. 

 
Käsittely Ari Prinkkala ei ollut läsnä asian käsittelyn ja päätöksenteon aikana 

(yhteisöjäävi, Sataedun yhtymähallituksen puheenjohtaja). 
 
Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan päätösehdotuksen 

yksimielisesti. 
 
Lisäksi kaupunginhallitus toteaa, että on erityisen positiivistä, että tulevat 
rakennusinvestoinnit alkavat Kokemäellä vuonna 2025.  

 


